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Ioan Cupsa (PNL): Desfiintarea Sectiei de investigare a infractiunilor din justitie,

pe repede înainte 

Deputatul PNL Ioan Cupsa, membru al Comisiei juridice, a declarat joi ca Sectia de investigare a

infractiunilor din justitie trebuie sa dispara, ca se va lucra "pe repede înainte" în acest scop si ca se va

interveni "de îndata" în legatura cu legea recursului compensatoriu.

"Trebuie sa intervenim de îndata în legatura cu legea recursului compensatoriu. Trebuie sa intervenim de îndata

pentru ca sectia speciala, adica Sectia de investigare a infractiunilor din justitie sa dispara ca institutie. O vom face

însa nu prin ordonanta de urgenta ci prin initiative legislative, printr-un proces parlamentar firesc, în respect pentru

Constitutie si în respect pentru cetatean. Sa nu uitam, ca la referendum, cetateanul a spus clar ca nu mai avem

nevoie de OUG în ceea ce priveste sistemul justitiar. Avem sansa sa trecem prin parlament astfel de initiative,

initiativele noastre, ale PNL-ului, fiind deja înregistrate si aflate în dezbatere parlamentara, în comisii, atât în ce

priveste abrogarea legii recursului compensatoriu cât si privind desfiintarea sectiei speciale", a declarat, în

conferinta de presa, deputatul Ioan Cupsa.

Aceasta sectie speciala, a precizat juristul, pe lânga faptul ca încalca un principiu al specializarii si pune un

procuror al acestei sectii sa se priceapa la toate, s-a remarcat prin felul în care a intervenit în bunul mers al justitiei

atunci când a solicitat dosarul Tel Drum pentru a-i fi trimis în competenta de solutionare si s-a descalificat, "sau

mai exact si-a aratat adevarata fata ca instrument politic al PSD," atunci când a început urmarirea penala fata de

Codruta Kovesi si asa cum o face în prezent, "când intimideaza si timoreaza judecatori si procurori".

"Acest lucru (desfiintarea, n.r.) se va întâmpla pe repede înainte. În urmatoarele zile, va începe dezbaterea în

comisii ad-hoc în care asociatiile profesionale vor fi reprezentate, profesionistii dreptului, parlamentarii, precum si

reprezentantii Ministerului Justitiei", a subliniat Ioan Cupsa.

El a mai adus în atentia publica faptul ca, în acest moment, în România toti procurorii de rang înalt - procurorul

general, cel de la DNA, DIICOT - sunt cu totii interimari.

"Cred ca nu s-a mai întâmplat vreodata în istorie ca în acelasi timp toti procurorii de rang înalt sa fie interimari.

Trebuie ca, în urmatoarea perioada, cât mai repede, sa organizam în asa fel evaluarea procurorilor care îsi doresc

sa ocupe aceste functii încât cei mai buni dintre cei buni, profesionistii, sa ajunga sa conduca Parchetul General de

pe lânga Înalta Curte de Casatie si Justitie, respectiv DNA si DIICOT. Acest lucru nu se poate face decât daca vom

da CSM-ului ce este al CSM-ului si sectiei de procurori ce este al sectiei. Avizele pe care aceasta sectie le va da în

legatura cu aceste numiri vor fi esentiale. Ministrul Justitiei va tine cont de aceste avize, intrând în normalitate,

într-o buna asezare a lucrurilor," a conchis Ioan Cupsa.
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